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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Minister van Defensie over de 
staking van de kustwacht (ingezonden 3 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel: «Kustwacht Curaçao staakt patrouilles op zee»?1 

Vraag 2
Heeft de staking gevolgen voor de veiligheid in de regio? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Is er momenteel sprake van een groot veiligheidsrisico voor lokale medewer-
kers van de kustwacht? Kunt u aangeven waarom de overheid van Curaçao 
hun veiligheid niet meer kan garanderen? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of er beschermende maatregelen genomen worden? Zo ja, 
draagt Nederland hier aan bij? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre nemen incidenten tegen medewerkers van de Kustwacht het 
afgelopen jaar toe? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of er een relatie is tussen het toegenomen geweld tegen 
medewerkers van de Kustwacht en het vervangen van Defensiepersoneel 
door lokaal personeel? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Kunt u aangeven of het aantal onderschepte drugsvondsten het afgelopen 
jaar is toe- of afgenomen? Zo nee, waarom niet? 

1 Amigoe, 1 september 2014
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Vraag 8
Deelt u de mening dat Curaçao zijn verantwoordelijkheid voor de bewaking 
van de buitengrens van het Koninkrijk terzijde schuift en daarmee de risico’s 
voor Nederland en de andere landen van het Koninkrijk vergroot? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 9
Kunt u aangeven in hoeverre het verstandig is om de Kustwacht te decentrali-
seren onder aansturing van lokaal personeel en diensthoofden? Hoe houdt u 
een goed toezicht op correcte uitvoering van de kustwachttaken? 

Vraag 10
Wordt er op dit moment overleg gepleegd met Curaçao om de patrouilleta-
ken van de kustwacht op het eiland op te pakken? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, hoe spoedig worden de taken weer opgepakt?
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